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ZAPISNIK SA 15. RADNE SJEDNICE SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO 
ODRŽANE DANA 30.05.2012.GODINE SA POČETKOM U 09,00 SATI 

 
Sjednici prisustvuju poslanici/zastupnici: 
 
SOCIJALDEMOKRATSKA PARTIJA BIH 
1.Brigić Ivan 
2.Crnogorac Branislav 
3.Efendić Faruk 
4.Fazlija Nedžad 
5.Hajdarević Hadžem 
6.Malić Mirjana 
7.Papo Edina 
8.Srna- Bajramović Segmedina 
9.Vajzović Hanka 
 
STRANKA DEMOKRATSKE AKCIJE BIH 
1.Dževad Hodžić 
2.Alić Haris 
3.Čomor Eldar 
4.Konaković Elmedin 
5.Zukić Amir 
 
SAVEZ ZA BOLJU BUDUČNOST 
1.Rađo Dževad 
2.Izudin Bajrović 
3.Filipović Selma 
4.Talović Munir 
5.Solaković Adnan 
6.Ademović Kenan 
 
STRANKA ZA BOSNU I HERCEGOVINU 
1.Mehmedić Besim 
2.Mulaosmanović Fikreta 
3.Pindžo Mirsad 
4.Sabahudin Hodžić 
 
BOSANSKOHERCEGOVAČKA PATRIOTSKA STRANKA - Sefer Halilović 
1.Backović Zaim 
 
NAŠA STRANKA- NOVA SOCIJALISTIČKA PARTIJA- Zdravko Krsmanović 
1.Kojović Predrag 
2. Danis Tanović 
 
NARODNA STRANKA RADOM ZA BOLJITAK 
1.Čardžić Damir 
 
BOSS- Mirnes Ajanović 
1.Radeljaš Esed 
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SOCIJALDEMOKRATSKA UNIJA 
1.  Pećanac Nermin   
 
SAMOSTALNI POSLANICI/CE 
1.Zeković Enes 
2.Jurić Mira 
 
 
Predsjedavajuća je pozdravila sve prisutne i otvorila 15. Radnu sjednicu Skupštine Kantona 
Sarajevo.  

Prema evidenciji Službe, sjednici prisustvuje 31 poslanik, što je dovoljan broj za punovažan rad i 
odlučivanje. Izostanak sa ove sjednice  blagovremeno su opravdali:  Kemal Ademović i Naser 
Nabil. 

Prije prelaska na utvrđivanje dnevnog reda predsjedavajuća Mirjana Malić je obavijestila poslanike 
da je tehničkom greškom pogrešno utvrđen termin „Izvještaj o radu“, a trebalo bi da stoji „Izvještaj 
o poslovanju“ Javnih ustanova iz djelokruga Ministarstva za rad, socijalnu politiku, raseljena i 
izbjegla lica, kao i Ministarstva za kulturu i sport, kako je to regulisano članom 27. stav I alineja 13 
Uredbe sa zakonskom snagom o ustanovama.  

Prijedlog Dnevnog reda 15. Radne sjednice Skupštine Kantona Sarajevo utvrdio je Kolegij 
Skupštine na sjednici održanoj dana  18.05.2012 .godine i u skladu sa članom 67. Poslovnika 
Skupštine Kantona Sarajevo(“Službene novine Kantona Sarajevo”-Novi prečišćeni tekst, br: 25/10, 
14/11,19/11 i 7/12), Kolegij Skupštine Kantona Sarajevo dana, 23.05.2012. godine, prihvatio je 
zahtjev Vlade Kantona Sarajevo da se Prijedlog dnevnog reda 15. Radne sjednice Skupštine 
Kantona Sarajevo dopuni sljedećom tačkom: 

- Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Odluku o zaduženju kod Razvojne banke 
Federacije BiH, koja će se razmatrati kao tačka 7. Predloženog dnevnog reda 

 
Za rad na Petnaestoj Radnoj sjednici Skupština je, jednoglasno, utvrdila sljedeći  

DNEVNI RED: 

1. Poslanička pitanja, inicijative i odgovori; 
2. Informacija o stepenu realizacije skupštinskih zaključaka za čiju je realizaciju zadužena 
Vlada Kantona Sarajevo; 
3. Prijedlog zakona o izmjenama i dopunama Zakona o socijalnoj zaštiti, zaštiti civilnih žrtava 
rata i zaštiti porodice sa djecom (skraćeni postupak); 
4. Prijedlog zakona o izmjenama i dopunama Zakona o privremenom korištenju javnih 
površina na području Kantona Sarajevo; 
5. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Poslovnika Skupštine Kantona Sarajevo; 
6. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Odluku Vlade Kantona Sarajevo, broj:  02-05-
17636-3.1/12  od 17.05.2012. godine o kategoriji lica, uslovima i kriterijima za rješavanje 
stambenih pitanja putem kupovine stana pod povoljnijim uslovima; 
7. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Odluku o zaduženju kod Razvojne banke 
Federacije BiH; 
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8. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Ugovor o izmjenama Ugovora o osnivanju 
Društva sa ograničenom odgovornošću "Terme Ilidža" d. o. o. Sarajevo i davanju saglasnosti 
Premijeru Kantona Sarajevo za potpisivanje Ugovora o izmjenama Ugovora o osnivanju Društva sa 
ograničenom odgovornošću "Terme Ilidža" d. o. o. Sarajevo; 
9. Prijedlog odluke o utvrđivanju Dana policije Kantona Sarajevo; 
10. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti Ministarstvu unutrašnjih poslova Kantona Sarajevo 
za doniranje motornog vozila marke „GOLF 5“, godina proizvodnje 2005, registarskih oznaka 591-
J-339, broj šasije WVWZZZ1KZ69000062, broj motora BKC675022, i motornog vozila marke 
„VW CADDY“, godina proizvodnje 2003, registarskih oznaka A12-T-200, broj šasije 
WV1ZZZ9KZ3R533736, broj motora 1Y900950, Vatrogasnom društvu Kenan Slinić, Ilidža; 
11. Prijedlog odluke o izmjeni naziva ulica i davanju naziva novoizgrađenim ulicama na 
području Općine Vogošća; 
12. Financijski izvještaj Kantonalne agencije za privatizaciju Sarajevo za 2011. godinu sa 
Revizorskim izvještajem; 
13. a)Izvještaj o poslovanju KJU „Dom za socijalno zdravstveno zbrinjavanje osoba sa 
invaliditetom i drugih osoba“ za 2011. godinu sa Izvještajem o finansijskom poslovanju za 2011. 
godinu; 

     b) Program rada sa Finansijskim planom KJU „Dom za socijalno zdravstveno zbrinjavanje  
osoba sa invaliditetom i drugih osoba“ za 2012. godinu; 

14. a) Izvještaj o poslovanju KJU „Gerontološki centar“ za 2011. godinu sa Izvještajem o 
finansijskom poslovanju za 2011. godinu; 

      b) Program rada sa Finansijskim planom KJU „Gerontološki centar“ za 2012.  godinu; 

15. a)Izvještaj o poslovanju KJU „Disciplinski centar za maloljetnike“ za 2011. godinu sa 
Izvještajem o finansijskom poslovanju za 2011. godinu; 

b)Program rada sa Finansijskim planom KJU „Disciplinski centar za maloljetnike“ za 2012. godinu; 

16.  a)Izvještaj o poslovanju KJU „Porodično savjetovalište“ za 2011. godinu sa Izvještajem o 
finansijskom poslovanju za 2011. godinu; 

     b)Program rada sa Finansijskim planom KJU „Porodično savjetovalište“ za 2012.godinu; 

17. a)Izvještaj o poslovanju JU „Kantonalni centar za socijalni rad“ za 2011. godinu sa Izvještajem 
o finansijskom poslovanju za 2011. godinu; 

      b)Program rada sa Finansijskim planom JU "Kantonalni centar za socijalni rad Sarajevo" za  
2012. godinu; 

18. a)Izvještaj o poslovanju KJU "Dom za djecu bez roditeljskog staranja" za 2011.godinu sa 
Izvještajem o finansijskom poslovanju za 2011. godinu; 

     b)Program rada sa Finansijskim planom KJU „Dom za djecu bez roditeljskog staranja“ za 2012.   
godinu; 

19. a)Izvještaj o poslovanju JU „Terapijska zajednica – Kampus Kantona Sarajevo“ za 2011. godinu 
sa Izvještajem o finansijskom poslovanju za 2011. godinu; 
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    b)Program rada sa Financijskim planom JU Terapijska zajednica-Kampus Kantona Sarajevo za 
2012. godinu; 

20. Izvještaji o poslovanju i finansijskom poslovanju Javnih ustanova za 2011. godinu: 
      a) “Narodno pozorište Sarajevo” ; 

b) “Sarajevska  filharmonija”; 
       c) “Pozorište mladih" 

d) “Kamerni teatar '55"; 
e) “MESS - Međunarodni teatarski i filmski festival Sarajevo”; 

       f) “Sarajevski ratni teatar - SARTR"; 
g) “Muzej Sarajeva”; 
h) “Kantonalni zavod za zaštitu kulturno-historijskog i prirodnog naslijeđa Sarajevo"; 
 i) “Historijski arhiv Sarajevo"; 
 j) “Collegium artisticum Sarajevo"; 

       k) “Biblioteka Sarajeva”; 
        l) “Bosanski kulturni centar Sarajevo"; 
        lj) “Sarajevo art"; 

 m) Muzej “Alija Izetbegović” 
21.a) Izvještaj o radu Zavoda za planiranje razvoja Kantona Sarajevo za 2011. godinu sa Izvještajem 
o izvršenju finansijskog plana za 2011. godinu; 
     b)Program rada sa finansijskim planom Zavoda za planiranje razvoja Kantona Sarajevo za 2012. 
godinu; 
22. Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Zavoda za izgradnju Kantona Sarajevo za 2011. 
godinu; 
23. Izvještaj o realizaciji Programa obavezne preventivne sistematske deratizacije na području  
Kantona Sarajevo u 2011. godini sa financijskim izvještajem. 
 
Predsjedavajuća je napomenula da su poslanicima uz poziv za sjednicu i u dopunskom materijalu, 
kao informativni materijal, dostavljeni: 
 
1. Izvještaj o radu Kantonalnog suda u Sarajevu za 2011. godinu. 
2. Izvještaj o radu Općinskog suda u Sarajevu za 2011. godinu; 
3. Informacija o aktivnostima u oblasti suprotstavljanja kriminaliteta, stanja javnog reda i mira i 
sigurnosti saobraćaja za period januar – mart 2012. godine. 

Nakon utvrđivanja dnevnog reda, na prijedlog zastupnice Edine Papo, Skupština je odala poštu 
tragično stradalom nastavniku OŠ "Musa Čazim Ćatić" Zlatanu Handžiću i vrhunskom sportisti 
Adnanu Ćatiću.  

PRIJE PRELASKA NA PRVU TAČKU DNEVNOG REDA PREDSJEDAVAJUĆA JE 
POZVALA POSLANIKE DA SE IZJASNE O ZAPISNIKU SA 14. RADNE SJEDNICE 
ODRŽANE DANA  23.04.2012. i 07.05.2012. GODINE. 

Zapisnik sa 14. Radne sjednice poslanicima je dostavljen uz poziv za sjednicu, zajedno sa 
stenogramom iste sjednice. 
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SKUPŠTINA JE, JEDNOGLASNO, POTVRDILA ZAPISNIK SA 14. RADNE SJEDNICE 
SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO, ODRŽANE DANA 23.04.2012. I 07.05.2012. 
GODINE. 

AD – 1.  

POSLANIČKA PITANJA, INICIJATIVE I ODGOVORI 

Dio odgovora na poslanička pitanja, poslanici su dobili uz poziv za sjednicu, a dio u dopunskom 
materijalu. 

Komentare, primjedbe i pohvale na dobijene odgovore na poslanička pitanja, dali su sljedeći 
poslanici: Nedžad Fazlija, Kenan Ademović, Mira Jurić, Nermin Pećanac, Adnan Solaković, Besim 
Mehmedić, Mirsad Pindžo i Zaim Backović. Neki od navedenih poslanika su kroz komentare 
dopunili svoja pitanja sa prethodnih sjednica. 

Poslanik Zaim Backović je bio prvi prijavljeni za postavljanje poslaničkih pitanja. Poslanik je 
postavio poslaničko pitanje: "Tražim od Vlade da objavi javno i da dostavi svim poslanicima imena 
i prezimena stručne spreme , njihova iskustva svih onih koji su imenovani u UO i NO i Skupštine 
preduzeća sa radnim stažom i kada su stekli diplomu. Naime, za ovom govornicom ispred nas javno 
je rečeno da će biti imenovani ljudi bez obzira na političku pripadnost, iz oblasti struke. To nije 
tačno. Neka mi se navede iz kojih su političkih strana, ta imenovana gospoda ili gospođe. I da li ima 
iz ostalih izuzev onih koji smatraju da su na vlasti, vlast je fiktivna kategorija, i nije trajna, to je 
sinusoida koja se vrti malo gore malo dole, da vidimo ko su to ljudi, jer mi trebamo da budemo 
upoznati jer je javnost pozvana za govornicom u ovoj Skupštini i rečeno joj je da će biti imenovani 
najbolji i oni koji su najkvalitetniji u datoj oblasti." Drugo poslaničko pitanje poslanika Backovića: 
"Da li ovaj Kanton poduzima mjere sa aspekta zaštite imovine firmi koje egzistiraju na ovom 
kantonu, a imovina se nalazi van ovog Kantona, tih firmi i čak van ove države? Moja saznanja 
govore da oni koji su išli u zaštitu takve imovine danas imaju velikih problema. Naime, zbog 
nereagovanja, a to bi trebala KAP da radi, nereagovanja došlo je do otuđenja ogromnog dijela 
imovine koje je vlasništvo građana ovog Kantona, i to bespravnog otuđenja, zato što su pasivni 
podbilansi potpuno zanemareni?" Treće poslaničko pitanje, koje je postavio poslanik Backović: 
"Zašto nije imenovan Nezavisni odbor policije, kada znamo da mu je istekao mandat prije skoro 
godinu dana? Dva člana su podnijela ostavku, a svi i dalje primaju prinadležnosti. Kako oni koji su 
podnijeli ostavku primaju prinadležnosti, primaju pare i ko danas vrši nadzor nad policije?" 

Poslanik Amir Zukić, pokrenuo je sljedeću inicijativu: "Sredstva koja je obezbijedila Američka 
ambasada uz prethodnu saglasnost Univerziteta, vezano za izgradnju Američke ambasade, a 
sredstva stoje na depozitnom računu Vijeća ministara i treba da se prebace Univerzitetu Sarajevo u 
tu namjenu i date su prethodne saglasnosti. 7 miliona stoji. Mislim da su ta sredstva neophodna kako 
bi se kvalitet i svi uvjeti nastave opreme i svega onoga što prati UNSA da su neophodna, nužna  i 
potrebna i očekujem od premijera i ministra finansija da nam da informaciju da obezbjedite da ta 
sredstva dođu tamo gdje i trebaju odnosno od koga su dobila saglasnost." Nadalje, poslanik pokreće 
apel, inicijativu, želju "za obezbjeđenjem sredstava za nastavak rada Dnevnog centra za djecu koja 
borave na ulici. Vrlo često svratim u taj Centar i vidim napor , entuzijazam svih uposlenika u tom 
centru, međutim trenutno su nedostatna sredstva za nastavak rada i upućujem inicijativu da se u 
okviru Centra za socijalni rad ili centra za brigu o maloljetnicima, ovo bude jedan depadans ili 
odjeljenje, kako bi nastavilo sa radom. Taj centar bi trebalo i veći prostor obezbjediti i raditi. 
Sigurno dio djece o kojima oni vode brigu ne čine loše stvari i kriminalne radnje, i treba obezbjediti 
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uvjete za nastavak i razmotriti mogućnost za većim i kvalitetnijim radom. Nadam se da će biti 
razumijevanja kod ministrice Memić i kod premijera i da će izaći u susret ovoj inicijativi." 

Poslanica Selma Filipović, pokreće inicijativu: "Poštovana gospodo svjedoci smo svakodnevnih 
obilježavanja godišnjica pogibija naših sugrađana, na kojima se odaje pošta poginulim i polaže 
cvijeće u znak sjećanja na sve nevine žrtve agresije na naš grad i BIH. Također su činjenice da je 
svake godine sve manje ljudi na tim obilježavanjima što stvara sliku zaborava na ono što nam se 
desilo u bliskoj prošlosti. Ovim putem pokrećem inicijativu kojom tražim podršku svih poslanika, 
bez obzira iz koje političke opcije dolaze, da u godini u kojoj obilježavamo 20 godina od početka 
najsurovije i najbezobzirnije oružane agresije na nenoružan narod i državu BIH i njen glavni grad 
Sarajevo, sa ovog mjesta uputimo u proceduru prijedlog Komisiji za obilježavanje čuvanje i 
njegovanje historijskih događaja i ličnosti da se na sve ulaze i izlaze u i iz administrativnog teritorija 
Kantona  Sarajevo kao i na glavnu autobusku, željezničku stanicu kao i na aerodrom postave table 
na svim jezicima naroda BIH, u svim pismima, kao i na engleskom jeziku koji bi jasno, 
nedvosmisleno obavještavale putnike, namjernike i građane na sljedeće podatke, i to: broj dana u 
opsadi 1479 dana, od 01.03.92 do 19.03.96. broj poginulih i umrlih građana i građanki u toku 
agresije u Sarajevu 18.889 ljudi. Broj poginule djece i podaci idu do 1601 djeteta. Broj dana bez 
vode struje i plina preko 1300 dana. Procent uništenosti infrastrukture izražen u novcu u eurima 
13.957.221.273 eura.Ove table trebaju biti jedinstvene, faktološki precizne i kao takve dati uvid 
svim ljudima koji se namjere na put u i iz Kantona Sarajevo na ono što je ovaj grad i ova država 
preživjela tokom barbarske opsade i uništavanja grada i države BiH i realizacije genocida i urbicida 
nad njenim građanima i našom državom. Ovo je dužnost nas koji smo imali sreće i ovu golgotu 
preživjeli, a za rad novih generacija i istine koja je samo jedna. Na kraju mogu ponoviti ovo sa 
početka i reći da ovo nije političko pitanje. Ovo je obaveza i dužnost svih nas koji smo uspjeli 
preživjeti, a oni koji to nisu imaju svo moralno i materijalno pravo da ih se i na ovaj način sjetimo i 
odvojimo od zaborava koje nosi vrijeme." 

Poslanik Kenan Ademović je postavio pitanje za ministra Abida Jusića: "Ima li i ako ima, direktora 
JKP koji su ispunili uslove za penzionisanje, a još uvijek obnašaju te funkcije. Ako ima koji su to 
direktori?" Nadalje, poslanik je postavio pitanje za Ministarstvo za obrazovanje, nauku i mlade: "Da 
li su djeca Dobroševića manje vrijedna od ostale djece Kantona  Sarajevo, ako nisu, zašto djeca 
Dobroševića nemaju fiskulturnu salu i kada će je dobiti u svojoj školi, a svoje fizičke aktivnosti 
obavljaju napolju u svim klimatskim uslovima?" Naposljetku, poslanik pokreće inicijativu prema 
Vladi i prema nadležnom ministarstvu: "Pošto su VIK slali zadnjih 15 godina i naplaćivali 
građanima Kanton Sarajevo povećane ili uvećane račune otprilike za 10 KM po stanovniku, što 
znači da je u zadnjih 15 godina VIK naplatili ili naplaćuju od građana Kanton Sarajevo 60 miliona 
KM, podnosim Vladi i nadležnom ministarstvu da građani Kanton Sarajevo ne plaćaju vodu u 
narednih deset godina." 

Poslanik Predrag Kojović, je postavio pitanje i pokrenuo inicijativu:"Prva se tiče jedne inicijative 
koju smo mi pokrenuli već na prvoj sjednici ove Skupštine, nedavno je i kolegica Segmendina koja 
pripada grupi ostalih također u ovoj Skupštini, pokrenula tu inicijativu, i ja sam joj zahvalan zbog 
toga, ali mi nikada zapravo nismo dobili odgovor koji se tiče diskriminacije prema onim građanima 
koji se ne izjašnjavaju kao Bošnjaci, Srbi, Hrvati u Kanton Sarajevo, koji ne mogu biti znači u 
rukovodstvu Skupštine. Mene zaista, također znam da je gospodin Brigić kao predsjednik Ustavno 
pravne komisije, da je Komisija razmatrala to pitanje, zauzela stav i uputila ga Vladi, koja je bila 
dužna u roku do 20 dana da se izjasni, ali mi nikada, ja nikada nisam dobio dogovor na to. Mene bi 
zaista zanimalo da čujem od premijera Musića je li postoji neki politički, psihološki problem, pravni 
problem, zaista bih volio da čujem o čemu se radi. Znači , kako se on osjeća kao premijer Kantona u 
kome se na jednom velikom dijelu građana sprovodi diskriminacija koji je i EU sudom u Strazburu 
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sudom osudila.Druga stvar o kojoj sam htio da govorim ovom prilikom jeste, kolega Nermin 
Pećanac, je možda previdio kada je postavljao pitanja o nedobijenim odgovorima. U inicijativi koju 
je on predložio prošli put je osim povećanja broja tužilaca u Kantonalnom tužilaštvu bio i zaključak, 
odnosno obaveza Kolegiju da u periodu od 30 dana zakaže i organizuje tematsku sjednicu Kanton 
Sarajevo o bezbjednosti u gradu. Ja nisam dobio odgovor ni na to pitanje, a volio bih i to." 

"S obzirom da je ministar Lulić u zvaničnom dopisu, građanima i Našoj stranci, koja je pokrenula 
građansku inicijativu za uvođenjem noćne linije rekao da ga ne obavezuje potpis 1.600 građana koji 
su zahtijevali uvođenje takve linije. Ja se nadam da će možda ova inicijativa. Zatim, pokrećem 
inicijativu da Grad Sarajevo kao glavni grad BIH i buduća evropska metropola dobije ono što svaki 
iole veći grad u Europi ima, i ono što je čak Sarajevo prije rata imalo a to je noćna vožnja. Naši 
sugrađani koji su tražili uvođenje te noćne vožnje, su bili dovoljno skromni da razumiju da su naše 
mogućnosti male, pa su tražili da se ta vožnja uvede samo petkom i subotom i da otprilike do dva 
sata noću funkcioniše javni prevoz kako se mladi ne bi morali sa kulturnih događaja vračati kući 
taksijima ili nekim drugim načinima. Prema tome, znači zaista pokrećem ovu inicijativu za uvođenje 
noćne vožnje u Sarajevu. I tu završavam zaista, moja namjera je bila da pošto sa bio kontaktiran od 
grupe građana kao i moja kolegica Segmendina, roditelja čija djeca idu u vrtić Kekec, želio sa 
pokrenuti inicijativu da se nešto uradi, pomogne tom vrtiću, koji je postao tehnički neuslovan za 
djecu. Međutim, moram reći da sam obradovan, vidim da je Ministarstvo obrazovanja već reagovalo 
na to i da su djeca izmještena, ali ipak bih volio da upozorim na to da nije se smjelo dozvoliti i ne 
znam šta su inspekcije radile da taj vrtić dođe u takvo stanje da se defakto djeca iz njega sada mora 
iseliti i boraviti u drugim vrtićima dok se on ne sanira." 

Poslanik Haris Alić, pokreće inicijativu:"Za formiranje zasebnog sektora, odjela za vode u Kantonu 
Sarajevo, pošto po informacijama koje imam u toj oblasti radi samo jedan službenik."  

Zastupnica Mira Jurić, je postavila zastupničko pitanje: "Prostor obdaništa u MZ Koševsko brdo 
koje je izdato pod zakup Kineskoj ambasadi odmah nakon završetka rata na deset godina, čiji je rok 
davno istekao. Očigledno je da ugovor produžen sa Kineskom ambasadom ali građani nisu upoznati 
s tim. Na ovaj način stanovnici ove MZ u Općini Centar su ostali bez obdaništa. Iz tog razloga 
postavljam pitanje koliki je iznos zakupa obdaništa na Koševskom brdu kojeg plača Kineska 
ambasada i do kada on traje? Treba imati u vidu da 12.000 stanovnika ove MZ nema adekvatnog 
obdaništa što predstavlja veliki problem."  

Nadalje, zastupnica je postavila pitanje u vezi problema pedijatrijskog liječenja djece sa područja 
MZ Koševsko brdo, jer je ambulanta JU Doma zdravlja Kanton Sarajevo u ovoj MZ prije par godina 
zatvorena i sada postoje prostorije ambulante koja je zatvorena nakon što je na području ove MZ 
otvorena privatna pedijatrija čime je građanima MZ Koševsko brdo uskraćena mogućnost korištenja 
usluga JU Doma zdravlja Kanton Sarajevo. Građani se žale zato što su primorani plaćati privatne 
ustanove, a imaju zdravstveno osiguranje i traže da se omogući izbor građanima između privatne i 
javne zdravstvene zaštite." 

Poslanik Adnan Solaković, informišući da Član 28 Ustava Kantona  Sarajevo kao najvećeg pravnog 
akta Kantona pred kojim se polaže zakletva, utvrđuje da je Vlada Kantona Sarajevo dužna, 
obavezna da provodi nadzor nad radom policije Kanton Sarajevo. S tim u vezi da se dostavi odgovor 
šta je do sada učinila poduzela Vlada Kanton Sarajevo povodom uređivanja odnosa unutar MUP-a 
Kanton Sarajevo i otklanjanja pravnog vakuma kojeg prouzrokuje nepostojanje Nezavisnog odbora 
koji po zakonu vrši nadzor nad radom policijskog komesara? Mišljenja sam da bi po Ustavu i 
sistematskim zakonima Vlada trebala obavljati poslove Nezavisnog odbora jer je prijašnjem istekao 
mandat prošle godine u martu a primaju i dalje naknade i po kojem osnovu se plaćaju naknade?" 
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Nadalje, poslanik postavlja pitanje: "Zakonom o ustanovama FBIH utvrđeno je da kada se ne 
imenuje direktor ustanove, bira se vršilac dužnosti direktora ustanove, na period najduže do šest 
mjeseci. U Srednjoškolskom centru u Vogošći imamo slučaj da se na poziciji vršioca dužnosti nalazi 
evo već četiri godine jedna te ista osoba, koja ima čak odluku školskog odbora od januara 2011 
godine da se bira na poziciju vršioca dužnosti, sve dok se ne izvrši imenovanje direktora. Iz 
navedenog je vidljivo da je na djelu četiri godine kršenja Zakona o ustanovama i Zakona o srednjem 
obrazovanju. Šta će poduzeti Vlada Kanton Sarajevo i resorni ministar da se ovakvo stanje 
prevaziđe i da se u ovoj školi imenuje direktor u skladu sa zakonom? hoće li Vlada utvrditi 
odgovornost za one pojedince i službe koji su svojim ne činjenjem doveli ovu školu u ovakvu 
poziciju?" 

Poslanik Elmedin Konaković, pokreće inicijativu:"Da se shodno problemima nastalim zbog 
neusaglašenih stavova po pitanju osnovice za obračun plaća državnih službenika i namještenika 
sazovemo hitno vanredni Kolegij i eventualno tematsku sjednicu Skupštine Kantona Sarajevo. 
Vrijeme nam prolazi pregovarački timovi još uvijek nisu usaglasili stavove te cijenim da Skupština 
Kantona Sarajevo treba i mora uzeti aktivnije učešće u pokušaju da se ovaj problem riješi. Nadalje, 
poslanik pokreće inicijativu prema Ministarstvu zdravstva i Vladi Kanton Sarajevo u ime Zavoda za 
alkoholizam i druge toksikomanije Kantona  Sarajevo."Za proširenje prostornih kapaciteta Zavoda 
za alkoholizam i druge toksikomanije Kanton Sarajevo. Jedan je otvaranje još jednog punkta za 
metadonsku terapiju u objektu Doma zdravlja Saraj polje na Nedžarići ili neku drugu adekvatnu 
lokaciju. I druga je dodjeljivanje stare zgrade Hirurgije KCUS u cijelosti Zavodu gdje će se u 
prizemlju na mjestu sadašnje ambulante na mjestu sadašnje ambulante dječije hirurgije smjestiti 
savjetovalište za alkoholizam i dnevna bolnica. A na spratu na mjestu Abdominalne hirugije svi 
hospitalni kapaciteti uključujući i hospitalne kapacitete za potrebe alkoholizma, deset kreveta. Na 
ovaj način sve službe Zavoda bi bile u jednom objektu, čime bi se olakšao rad i smanjili materijalne 
troškove. Naime, ako ste posjetili gore ove kapacitete znate da se aktivnosti obavljaju u staroj 
drvenoj zgradi koja ove zime je jedva ostala na temeljima. Ustvari sljedeću vjerovatno neće biti 
funkcionalna. Pa bih ja zamolio eventualno i ministra Vukovića ako nađe vremena iduće sedmice da 
zajedno sa ekipom iz Skupštine Kantona i svim zainteresovanim obiđemo te kapacitete i reagujemo 
na ovu inicijativu." 

Poslanik Branislav Crnogorac, podsjetio je da je prethodne godine na jednoj od sjednica postavo 
pitanje šta se poduzima u sprječavanju uličnih trka po ulicama grada Sarajeva i naglasio da se te 
ulične trke se na žalost dešavaju čak i u ranim večernjim satima kada je frekventnost saobraćaja jako 
velika. Tada sam pokušao ukazati na taj veliki problem koji je na žalost i danas zastupljen samo još 
u većem obimu. I sami građani su došli do saznanja da ovi drumski vandali učesnici uličnih trka 
kriju svoj identitet tako što na njihova vozila postavljaju registarske oznake sa drugih vozila i to 
najčešće sa vozila kojima je registracija istekla. Posljednja kobna trka razularenog nesavjesnog 
čovjeka u kojoj je smrtno stradao mirni žitelj našega grada, mladi prof engleskog jezika Zlatan 
Handžić, posljednja je opomena svima nama da moramo drastično promijeniti odnos prema 
drumskim nasilnicima čije divljanje ulicama grada gotovo svakodnevno ugrožava ljudske živote. 
Sinoć sam imao priliku da čujem izvješće komesara policije Kanton Sarajevo o bezbjednosnoj 
situaciji u gradu gdje on ističe da je Sarajevo jedan od najsigurnijih gradova u Evropi. Dakle, unatoč 
ove optimističke izjave komesara ja želim da pitam da li u ovom kantonu postoji odgovornost 
policije i ako postoji i u kojoj je to mjeri s obzirom da se iste stvari konstantno ponavljaju?" 

Poslanik Dževad Rađo,nakon što je izrazio nezadovoljstvo brojem dobijenih odgovora i podsjetio da 
je danas godišnjica obilježavanja poginulih na Trebeviću, njih 28 i da će se u 11,00 sati proučiti 
Jasin na Kovačima, šehidskom mezarju,postavio je poslaničko pitanje: "Na našoj 12 radnoj sjednici 
koju smo održali 29.02. o.g. imali smo priliku da čujemo komandanta Štaba civilne zaštite u 
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Kantonu Sarajevo, koji je podnio informaciju o poduzetim mjerama po Odluci o proglašenju stanja 
prirodne i druge nesreće na području Kantona  Sarajevo. Iz tog izlaganja bilo je rečeno da će se 
uraditi kompletne analize i da ćemo dobiti tu informaciju. I sada mene interesuje da li su završene 
analize izvještaja o aktivnostima koje su poduzete u toku elementarne nepogode, kako su na 12 
sjednici obećali premijer i gospodin Kovač? Ako nisu, kada će biti? A ako jesu, kada će biti 
dostavljene nama poslanicima na uvid?" 

Poslanik Mirsad Pindžo, postavio je poslančko pitanje: "Naime, mjesecima smo slušali kako je u 
protekloj godini napravljen ogroman napredak u razvoju Igmana i Bjelašnice, i da je utrošeno oko 5 
miliona budžetskih sredstava i činjenica da su pomaci napravljeni da to izgleda bolje nego što je 
izgledalo. Naravno moje nezadovoljstvo je što je dio tih sredstava izdvojen iz naknada za šume, od 
1,8 miliona KM. I ne bi ni to bilo sporno da se ta sredstva koriste i za održavanje saobraćajnica 
kojim preduzeće Sarajevo-šume izvoze drvne sortimente iz šume seoskim putevima koji su građeni 
pored budžetskih i sredstvima građana. Što bi naravno bilo dobro da te puteve ako ih već uništavaju 
sa teškim kamionima i prikolicama, da ih i održavaju a ne da uništavamo. Hvala Bogu ove godine je 
bilo i snijega nisu nam trebali ni ovi topovi za vještačko zasnježivanje. Sezona bila vrlo uspješna. 
Međutim, do mene dopiru neke druge informacije i zato pitam kako posluje, da mi se dostavi 
izvještaj o poslovanju preduzeća ZOI '84? Da li je tačna informacija da nisu plaćeni doprinosi za 
zdravstveno osiguranje uposlenima do danas? Da li je tačna informacija da je u zadnjih deset godina 
prvi put kasnila plata i da je isplaćena zahvaljujući sredstvima Federalnog fonda za okoliš u iznosu 
od 300.000 KM namijenjenih za sakupljanje oborinskih i otpadnih voda na parkiralištima na Igmanu 
i Bjelašnici da bi građani Sarajeva mogli piti čistu vodu na Vrelu Bosne?" Nadalje, poslanik je 
uputio preporuku ili molbu, k upravi preduzeća da bi imali kredibilna obećanja koja ovih dana po 
terenu šire o zapošljavanju desetine onih koji će glasati za SDP na ovim izborima. Ja ih pozivam da 
riješe bar ova dva vijećnika aktuelna koja su zbog za podršku SDP-u napustila svoje ranije firme a 
evo već šest mjeseci su na leru i vozanjem i produžavanjem ugovora mjesec dva i vjerovatno tako do 
izbora.". 

Poslanik Nermin Pećanac, postavio je poslaničko pitanje: "U zadnje vrijeme čitamo kroz medije i 
slušamo da će doći do povećanja cijena komunalnih usluga. Sjećamo se unazad par mjeseci kada je 
bilo povećanje, pa je ujutro poništena ta odluka s obrazloženjem da će se napraviti jedna cjelovita 
analiza itd, koja će dati odgovor na ova pitanja što se tiče komunalnih preduzeća. Pošto sada u 
zadnje vrijeme, ovo je upućeno Vladi Kantona, odnosno resornom ministru, pošto idu takve 
informacije prema medijima, građanima, ja pitam na osnovu kojih analiza se te izjave daju po 
medijima. Da li te analize imaju? Ako imaju, da nam se dostave kao poslanicima da vidimo. Prema 
tome na čemu se baziraju tvrdnje da će doći do povećanja komunalnih usluga? Prošli put je 
povećano pa je rečeno nisu imali analizu. Valjda sada ima neka analiza koja će nam biti dostavljena 
i obrazložena." Nadalje, poslanik je postavio pitanje:  ponukan mnogim natpisima u medijima oko 
zapošljavanja po raznim vezama u MUP, postavio je zastupničko pitanje: "Ako se već tako može 
zapošljavati u MUP-u, a može se uvijek naći pravni okvir, zakonski okvir, ja to vjerujem, zašto se 
ne vrate na posao decertificirani policajci koji su 2001. i 2002.godine istjerani sa posla, a dobili su 
pravosnažne presude da nisu odgovorni za ono zbog čega su dobili raskid ugovora u MUP-u?Znam 
da je tu puno politike, uključen sam u to bio, znam da je dosta toga bilo mimo MUP-a, a sve se 
svalilo na MUP. Mislim da je sa tim decertificiranim policajcima počeo inače padati rejting policiji i 
tada se i pokazalo da je to poluvrijeme mafija sarajevska dobila.Neću spočitavati da pojedini natpisi 
u medijima da pojedini ministri koriste usluge tih mafijaša zbog kojih su ovi dobili raskid radnog 
odnosa tada. Ja samo tražim od MUP-a, zvanično kao pitanje, da pozove decertificirane policajce 
tadašnje, obavi razgovor s njima, neki su se i zaposlili, taj period veliki je prošao, neće da se vrate, 
ali oni koji izraze želju da se vrate u MUP, da se vrate, jer imaju zvaničnu pravosnažnu presudu da 
nisu odgovorni za ono što im se stavljalo na teret i zbog čega ih je IPTF uklonio, odnosno 
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decertificirao iz MUP-a i mislim da bi to bio prvi korak u povrat vjere u pravdu da se ipak nakon 
toliko godina može ipak nešto desiti ono što je dobro, a mi znamo kolika je nepravda prema tim 
ljudima načinjena. Ne našom greškom, ne našom željom, ali stranci su tada bili jači od nas i imali su 
veća ovlaštenja nego što ih imaju sada."  

Poslanik Faruk Efendić, postavio je poslaničko pitanje za Ministarstvo unutrašnjih poslova: "Zašto i 
kako se moglo desiti da na grantu namjenska sredstva za plate unutar budžeta MUP-a Kanton 
Sarajevo bude viška novčanih sredstava u protekloj 2011. godini i da li su to sredstva za radu u 
komisijama MUP-a Kantona Sarajevo ili možda sredstva namijenjena za prekovremeni rad? 
Ukoliko jesu, tražim da mi se dostavi pregled naknada o osnovu komisijskog rada i prekovremenog 
rada sa preciznim ciframa za 2010, 2011 i 2012.godinu također tražim da mi se dostavi pregled 
dobijenih nagrada za policajce za gore već navede periode." Nadalje, poslanik pokreće inicijativu u 
ime građana sa područja MZ Hrasno – Hrasno brdo za rješavanje problema razlijevanja oborinskih i 
podzemnih voda u Ulici Posavska. Problem se ogleda u razlijevanju podzemne vode po  ulici od 
broja 37 do broja 41 koja u zimskom periodu na minusima kompletnu površinu ulice zaledi na 
dužini do nekih 50 do 100 metara te je skoro nemoguće normalno kretanje. Radnici preduzeća 
KJKP VIK prilikom izlaska na lice mjesta su konstatovali da nije došlo do pucanja vodovodne cijevi 
već da se radi o podzemnom izvoru koji se faktički vidim golim okom. Radi rješavanja ovog 
problema, građani sa ovog područja obratili su se dana 14.03.2012.godine Opštini Novo Sarajevo i 
KJKP VIK ali do sada nije došlo do bilo kakvih pomaka u smislu svođenja ovih voda u 
kanalizacioni sistem, već se voda i dalje slijeva niz ulicu. S obzirom na prednje izloženo, nadam se 
da ćemo s obzirom na ozbiljniju situaciju imati dobru volju i u skladu sa nadležnostima, utvrđenih 
članom 7 Zakona o komunalnim djelatnostima, preduzeti sve potrebne radnje kako bi se riješio gore 
navedeni problem." 

Poslanik Nedžad Fazlija, informišući da je u dnevnim novinama pročitao intervju sa ministrom za 
stambena pitanja gospodinom Čedomirom Luukićem u kojem se govori o sanaciji krovova i fasada 
stambenih objekata, ocijenio je pohvalnim da kada se nešto gradi sanira ili popravlja i kada naši 
građani mogu vidjeti gdje se troši budžetski novac. Međutim nakon obavljenog teksta poslanik je 
dobio nekoliko poziva u kojima naši građani pitaju: "da li se za ove sanacije objavljuje javni poziv, 
kada i gdje je objavljen, na osnovu kojih kriterija se određuje koji stambeni objekat će se sanirati, 
bilo popravkom krova ili fasade?" Naglasivši da zna da je u budžetu planirano malo novca, ali da i 
to malo treba da bude transparentno utrošeno kako traže nezadovoljni građani sa kojima je 
razgovarao, pa je zamolio ministra   za usmeni odgovor."  

Poslanik Esed Radeljaš, pokrenuo je inicijativu: "U posljednje vrijeme sve više mladih ljudi iz 
kategorije članova porodica šehida i poginulih boraca, te RVI i demobilisanih boraca, nemaju 
mogućnost ostvariti zaposlenje i na taj način osigurati svoju egzistenciju. Ovi mladi ljudi se 
obraćaju zastupnicima Skupština Kantona Sarajevo i ukazuju na problem njihovog zapošljavanja te  
spravom traže da organi vlasti u Kanton Sarajevo ponude neke programe, potsticaje poslodavcima 
za zapošljavanje, konkretno ove kategorije nezaposlenih. Iz razloga ponajprije moralne opravdanosti 
njihovih zahtjeva kao i obaveza svih organa vlasti da brinu o ovoj populaciji sa posebnom pažnjom i 
uvažavanjem pokrećem poslaničku inicijativu da Skupština Kantona Sarajevo obaveže javnu 
ustanovu Službe za zapošljavanje Kanton Sarajevo za sačinjavanje posebnog programa finansiranja 
zapošljavanja sa evidencije nezaposlenih iz kategorije članova porodica šehida, poginulih boraca, 
RVI i demobilisanih boraca. Ovaj program bi podrazumijevao u cijelosti finansiranje bruto plaće i 
doprinos za zapošljavanje ove kategorije nezaposlenih u trajanju od jedne godine. Program bi se 
provodio počevši od 2012 godine i dalje kontinuirano na godišnjem nivou za najmanje 30 mladih iz 
ove kategorije nezaposlenih. Tražim da se skupština izjasni o ovoj inicijativi na današnjoj sjednici." 
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Poslanik Enes Zeković, je postavio pitanje  resornom ministru: "Kada će biti donesen Pravilnik o 
postupcima i mjerama u slučajevima aksidenata na vodama i obalnom vodnom zemljištu za 
vodotoke druge kategorije, shodno Zakonu o vodama, Sl. Novine FBIH 70/06 i Zakona o vodama, 
Sl. Novine Kanton Sarajevo 18/10?" Nadalje, poslanik pokreće inicijativu: "Da se hitno proglase 
vodozaštitnim zonama, vrela koja su u interesu Kantona Sarajevo, a vodeći računa o onom 
prethodnom pitanju koje sam postavio, kada znamo da svako sebi daje za pravo da vode koje koristi 
u svrhe kakve on želi. I zato znajući da imamo preko stotinu izvorišta u Kantonu Sarajevo, koja nisu 
ugrađeni kao vodozaštitne zone, a znajući da ide ljetno doba i znajući da Kanton Sarajevo već ima 
problema sa vodom. Pridružio bih se inicijativi sa gospodinom Konakovićem da Vlada iznađe 
mogućnost i dogovor sa Sindikatom državnih službenika i namještenika, da se što prije ovo 
zaustavi, znajući da u prethodnoj godini, koliko ja imam informacije sudskim presudama je negdje 
oko 3 miliona Kanton Sarajevo izdvojio sredstava i sada u ovom periodu 2012 negdje oko 1,5 
miliona. Mislim  da bi što hitnije trebalo zaustaviti ovo da Vlada što hitnije sa Sindikatom iznađe 
mogućnost, tj rješenje da više ne dolazimo u ovakve situacije u kakvi  smo sada."  

Poslanik Sabahudin Hodžić, pokreće inicijativu prema Vladi Kantona  Sarajevo "da pristupi 
proceduri donošenja Zakona o pčelarstvu na nivou Kantona  Sarajevo. Naime, proizvodnja i uzgoj 
pčela, selekcionisanih matica i drugih pčelinjih proizvoda do sada nije uređen posebnim zakonom 
nego je sporadično tretiran Zakonom o stočarstvu na nivou Federacije, i pravilnicima na nivou 
kantona, i to je osnovni razlog za podnošenje moje inicijative za donošenje ovoga zakona na nivou 
Kantona  Sarajevo. Naime, ovakav Zakon postoji u manjem bh entitetu, Brčko DC, i Unsko sanski 
kanton je krenuo u proceduru izrade ovoga zakona i mišljenja sam da i mi trebamo donijeti ovaj 
Zakona kako bi smo uredili ovu neuređenu oblast." 

Zastupnica Segmedina Srna Bajramović, pokreće inicijativu: "Za hitnom sanacijom alarmantnog 
stanja u vrtiću Kekec.Zastupnica je informisala da je sudski vještak uradio procjenu štete, a da 
potpuno saniranje koje obuhvaća rekonstrukciju krova adaptaciju unutarnjih zidova, hidro-izolaciju, 
uređenje slivnika i zamjene uništenog parketa, iznosi otprilike nešto više od 81.000 KM. I još da 
kažem kako su djeca u slijevanju vode niz zidove provodila dnevno i po 8 do 9 sati u istom prostoru 
gdje su jela, spavala i igrala se, što je neminovnoj vodilo katastrofalnim posljedicama. To je 
obolijevanje, razvoj astme, alergija, plućnih oboljenja itd." Nadalje uz podršku ministru na 
poduzetim aktivnostima, zastupnica je postavila pitanje:" kada se može očekivati konačna sanacija 
adaptacija vrtića Kekec, da li je do septembra, kada ćemo dakle očekivati taj scenarij koji smo svi 
priželjkivali, što će za posljedicu imati ugodan boravak u vrtiću, dakle motivirane roditelje i 
uposlenike, i na kraju svrsishodno utrošena sredstva budžetskih korisnika?" 

Poslanik Danis Tanović, postavio je poslaničko pitanje: "Prije par sjednica sam pokrenuo inicijativu 
da se raspiše konkurs za obilježavanje mjesta na kojem je počeo Prvi svjetski rat. Volio bih da 
dobijem u pismenoj formi šta je sa to inicijativom. Da li Vlada misli da nešto uradi po tom pitanju, s 
obzirom da je za 2 godine 100 godina od početka Prvog svjetskog rata i zaista mislim da bi bilo 
normalno i uredu da se to mjesto obilježi?" Nadalje, poslanik je dao podršku inicijativi za 
održavanje tematske sjednice o bezbjednosti. 

Predsjedavajuća je zaključila Vladin sat i informisala poslanike: "Naime, meni kao predsjedavajućoj 
Skupštine, obratila su se oficijelno dva najodgovornija rukovodioca državne Agencije za zaštitu 
ličnih podataka direktor Kovačević i njegov pomoćnik gospođa Čampara. I u vezi sa našim 
Zakonom o dopuni Zakona o dopunskim pravima boraca branitelja BiH koji smo po hitnom 
postupku usvojili 23.04.2012.godine, traži da ja taj Zakona stavim van snage. Ja ne mogu staviti 
Zakon van snage ali sam dužna da vas informišem sljedeće. Mi smo u obrazloženju hitnosti izmjene 
člana 64 odnosno dodatka novog člana 64a, dobili kratko obrazloženje od ministarstva da oni po 



12 
 

tom članu intervenišu na zahtjev Agencije za zaštitu ličnih podataka. Podsjetit ću vas da se 
intervencija odnosila na, naime da se mogu vršiti objave imena i liste i matični brojevi, a da 
prethodno nije data saglasnost od tog pojedinca. Dakle, nismo imali cjelovitu ulaznu informaciju i 
obrazloženje procedura koje su tekle od februara mjeseca tekuće godine. Naime, Agencija za zaštitu 
ličnih sada ja čitam njihov dopis koji je zvanično stigao. Agencija za zaštitu ličnih podataka u BiH 
postupajući po službenoj dužnosti dana 28.11.2011. godine pokrenula je postupak utvrđivanja 
zakonitosti objave ličnih podataka lica koja su ostvarila pojedina prava propisana članom 5 Zakona 
o dopunskim pravima boraca, branitelja BIH na službenoj internet stranici Ministarstva za boračka 
pitanja Kanton Sarajevo. Nakon provedenog postupka, Agencija je donijela rješenje pod brojem UP 
1 031-37 od 08.02.2012.godine u kojem je Ministarstvu za boračka pitanja naložila četiri upravne 
mjere.  

1. Zabranjuje se ministarstvu za boračka pitanja da na oglasnim pločama itd objavljuje lične 
podatke lica u postupku ostvarivanja prava propisanih članom 5 Zakona o dopunskim pravima. 
2. Zabranjuje se Ministarstvu obrada ličnih podataka JMBG prilikom podnošenja zahtjeva o 
dopunskima pravima   
3. Nalaže se ministarstvu za boračka pitanja blokiranje i brisanje sa internet stranice itd. 

Ovo rješenje nema pravo žalbe, izvršno je u roku od 15 dana ali se na njega Ministarstvo može 
pozvati tužbom u upravnom sporu. Reagujući Ministarstvo je aktom obavijestilo Agenciju, prvo 
22.02. o djelimičnom izvršenju upravnih mjera,a nakon što je Agencija zahtijevala informaciju o 
poduzetim mjerama u pogledu blokiranja brisanja i uništavanja prikupljenih podataka odnosno 
JMBG podnosilaca, Ministarstvo je obavijestio Agenciju da su predmeti većinom arhivirani, a oni 
koji nisu arhivirani da se vrši postepeno brisanje, jer se radi o 19.000 aplikanata. I u isto vrijeme je 
obavijestilo Agenciju da je pokrenulo upravni spor pred sudom. Oni koji su zainteresirani ja ovdje 
imam obavijest ministarstva od 22.02 o poduzetim mjerama Agenciji i obavijest o nastavku 
poduzetih mjera od 05.03. mi te informacije kada smo 23.04. ustanovljavali ovaj Zakona nismo 
dobili. A naknadno je ministarstvo pokrenulo tužbu angažujući privatnog advokata ja sada neću 
čitati ime koje ovdje stoji, jer je to neznačajno, i Agencija je na to već reagovala dostavom tužbe. S 
obzirom da se tu zaista radi o potpuno pravnoj stvari, dakle Ministarstvo ja ne optužujem. 
Ministarstvo je imalo pravo da pokreće tužbu kod nadležnog organa, ali čini mi se ako se sve ovo 
radi i koristi JMBG svakog pojedinog aplikanta, zbog transparentnosti, da smo zbog 
transparentnosti mi u momentu donošenja dopuna i izmjena zakona u aprilu kada smo ih usvojili 
morali imati sve ovo kao informaciju. Očito je da nismo imali ni da se pokreće spor, ni da je tužba 
kod suda, ni da je ovo rješenje Agencije izvršno da tužba ne odlaže izvršenje rješenja, itd. pa vas ja 
samo informišem. Vlada ima nadležnost da nama dostavi eventualnu korekciju, suspenziju ili 
povlačenje ovog zakonskog akta po kojem ćemo mi reagovati i ja sam bila dužna da vas 
informišem, da ja to što sam dobila 10.05. nisam prije današnjeg dana imala prilike s vama podijeliti 
i danas upućujem Vladi da raspetlja ovo svrzino kolo, a pri tom će sudski proces i Ministarstvo koje 
se žalio teći svojim tokom."  

Nakon što je informisala poslanike, predsjedavajuća je pozvala ministre da daju usmene odgovore 
na pitanja poslanika. Usmene odgovore na  postavljena poslanička pitanja, u okviru svojih 
nadležnosti, dali su: dopredsjedavajući Ivan Brigić, sekretar Skupštine Abid Kolašinac,ministar 
stambene politike Čedomir Lukić,ministar za obrazovanje, nauku i mlade Fahrudin 
Oručević,ministar unutrašnjih poslova Muhamed Budimlić,ministar finansija Muhamed Kozadra i 
ministar privrede Rusmir Sendić. 
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AD – 2. 

INFORMACIJA O STEPENU REALIZACIJE SKUPŠTINSKIH ZAKLJUČAKA ZA ČIJU 
JE REALIZACIJU ZADUŽENA VLADA KANTONA SARAJEVO 

Sekretar  Skupštine Abid Kolašinac informisao je da je Ministarstvo zdravstva dostavilo Izvještaj o 
realizaciji Zaključaka kada je u pitanju PTSP, te da se ostali zaključci koji su obavezivali Vladu na 
obradi i kada stigne informacija o njima će se raspravljati. 

AD – 3. 

PRIJEDLOG ZAKONA O IZMJENAMA I DOPUNAMA ZAKONA O SOCIJALNOJ 
ZAŠTITI, ZAŠTITI CIVILNIH ŽRTAVA RATA I ZAŠTITI PORODICE SA DJECOM 
(SKRAĆENI POSTUPAK) 

Prijedlog ovog Zakona poslanici su dobili uz poziv za sjednicu.  

Uvodne napomene podnijela je ministrica za rad, socijalnu politiku, izbjeglice i raseljena lica Velida 
Memić i njeno izlaganje je u prilogu stenograma ove sjednice. 

Zastupnica Edina Papo je iznijela stav Komisija za jednakopravnost spolova i nakon njenog 
izlaganja poslanik Zaim Backović se uključio u raspravu u kojoj se obratio ministru Muhamedu 
Budimliću. Nakon diskusije Zaima Backovića, ministar Budimlić je dao kratko objašnjenje.  
Posljednji prijavljeni za raspravu bio je poslanik Elmedin Konaković i nakon njegove diskusije 
ministrica Velida Memić se obratila Skupštini. 

Nakon rasprave, predsjedavajuća je pozvala poslanike da  pristupe izjašnjavanju o  
PRIJEDLOGU ZAKONA O IZMJENAMA I DOPUNAMA ZAKONA O SOCIJALNOJ 
ZAŠTITI, ZAŠTITI CIVILNIH ŽRTAVA RATA I ZAŠTITI PORODICE SA DJECOM U 
ČIJOJ JE SADA SADRŽINU UKLJUČEN KAO SASTAVNI DIO I AMANDMAN VLADE.        

GLASANJU JE PRISTUPILO 26 POSLANIKA I SKUPŠTINA JE, JEDNOGLASNO,  
DONIJELA ZAKON O IZMJENAMA I DOPUNAMA ZAKONA O SOCIJALNOJ ZAŠTITI, 
ZAŠTITI CIVILNIH ŽRTAVA RATA I ZAŠTITI PORODICE SA DJECOM PO 
SKRAĆENOM POSTUPKU. 

AD – 4. 

PRIJEDLOG ZAKONA O IZMJENAMA I DOPUNAMA ZAKONA O PRIVREMENOM 
KORIŠTENJU JAVNIH POVRŠINA NA PODRUČJU KANTONA SARAJEVO 

Prijedlog ovog Zakona poslanici su dobili uz poziv za sjednicu. 

Uvodne napomene po ovom Prijedlogu zakona podnio je ministar prostornog uređenja i zaštite 
okoliša Abid Jusić i one su sadržane u prilogu stenograma ove sjednice. 

Učesnici u raspravi po ovom Prijedlogu zakonu su bili poslanik Adnan Solaković, poslanik Zaim 
Backović i poslanik Besim Mehmedić. 
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Nakon rasprave navedenih poslanika, Skupštini se obratio ministar prostornog uređenja i zaštite 
okoliša Abid Jusić. 
 
PREDSJEDAVAJUĆA JE POZVALA POSLANIKE DA  PRISTUPE IZJAŠNJAVANJU O  
PRIJEDLOGU  ZAKONA O IZMJENAMA I DOPUNAMA ZAKONA O PRIVREMENOM 
KORIŠTENJU JAVNIH POVRŠINA NA PODRUČJU KANTONA SARAJEVO. 
 
 
GLASANJU JE PRISTUPILO 29 POSLANIKA I  SKUPŠTINA JE, VEĆINOM GLASOVA 
(25 ZA i 4 PROTIV) DONIJELA ZAKON O IZMJENAMA I DOPUNAMA ZAKONA O 
PRIVREMENOM KORIŠTENJU JAVNIH POVRŠINA NA PODRUČJU KANTONA 
SARAJEVO. 
 
 
AD – 5. 
 
PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA POSLOVNIKA SKUPŠTINE 
KANTONA SARAJEVO 
 
Prijedlog odluke poslanici su dobili uz poziv za sjednicu. 
 
Sekretar  Skupštine  Abid Kolašinac dao je pojašnjenja o Prijedlogu odluke o izmjenama i 
dopunama Poslovnika Skupštine. 
 
NAKON OBRAĆANJA SEKRETARA SKUPŠTINE, PREDSJEDAVAJUĆA JE POZVALA 
POSLANIKE DA  PRISTUPE IZJAŠNJAVANJU O PRIJEDLOGU ODLUKE O 
IZMJENAMA I DOPUNAMA POSLOVNIKA SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO. 
 
GLASANJU JE PRISTUPILO 25 POSLANIKA I SKUPŠTINA JE JEDNOGLASNO 
DONIJELA ODLUKU O IZMJENAMA I DOPUNAMA POSLOVNIKA SKUPŠTINE 
KANTONA SARAJEVO. 
 
 
AD – 6. 
 
PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA ODLUKU VLADE KANTONA 
SARAJEVO, BROJ:  02-05-17636-3.1/12 OD 17.05.2012. GODINE O KATEGORIJI LICA, 
USLOVIMA I KRITERIJIMA ZA RJEŠAVANJE STAMBENIH PITANJA PUTEM 
KUPOVINE STANA POD POVOLJNIJIM USLOVIMA 
 
Prijedlog odluke poslanici su dobili uz poziv za sjednicu. 
 
Ministar stambene politike Čedomir Lukić podnio je uvodne napomene i one su sadržane u prilogu 
stenograma ove sjednice. 
 
Pitanja za ministra stambene politike postavili su poslanik Nedžad Fazlija i poslanik Zaim 
Backović. 
 
U diskusiji po ovom Prijedlogu odluke učestvovali su poslanik Izudin Bajrović i poslanik Branislav 
Crnogorac. 
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Ministar stambene politike Čedomir Lukić se obratio Skupštini i dao odgovore na pitanja i 
komentare poslanika. Nakon obraćanja ministra Lukića, u raspravu su se uključili poslanik  Danis 
Tanović i poslanik Branislav Crnogorac. 
 
 
NAKON RASPRAVE PREDSJEDAVAJUĆA JE POZVALA POSLANIKE DA PRISTUPE 
IZJAŠNJAVANJU O PRIJEDLOGU ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA 
ODLUKU VLADE KANTONA SARAJEVO, BROJ:  02-05-17636-3.1/12  OD 17.05.2012. 
GODINE O KATEGORIJI LICA, USLOVIMA I KRITERIJIMA ZA RJEŠAVANJE 
STAMBENIH PITANJA PUTEM KUPOVINE STANA POD POVOLJNIJIM.  
 
GLASANJU JE PRISTUPILO 29 POSLANIKA I SKUPŠTINA JE, VEĆINOM GLASOVA 
(20 ZA,5 SUZDRŽANIH I 4 PROTIV) DONIJELA ODLUKU O DAVANJU SAGLASNOSTI 
NA ODLUKU VLADE KANTONA SARAJEVO, BROJ:  02-05-17636-3.1/12  OD 17.05.2012. 
GODINE O KATEGORIJI LICA, USLOVIMA I KRITERIJIMA ZA RJEŠAVANJE 
STAMBENIH PITANJA PUTEM KUPOVINE STANA POD POVOLJNIJIM. 
 
 
AD – 7. 
 
PRIJEDLOGU ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA ODLUKU O ZADUŽENJU 
KANTONA SARAJEVO KOD RAZVOJNE BANKE FEDERACIJE BIH 
 
Ministar finansija Muhamed Kozadra podnio je uvodne napomene i njegovo izlaganje je u prilogu 
stenograma. 
 
Nakon obraćanja ministra Kozadre uslijedila je konstruktivna rasprava jednog broja poslanika, u 
kojoj su poslanici dali svoje komentare, te postavili pitanja za ministra finansija. U navedenoj 
raspravi učestvovali su sljedeći poslanici:  Besim Mehmedić, Nermin Pećanac, Esed Radeljaš, Zaim 
Backović i Dževad Rađo. Naposljetku se Skupštini obratio i ministar saobraćaja Haris Lulić. 
 
 
Obzirom da prijavljenih diskutanata više nije bilo, predsjedavajuća je POZVALA POSLANIKE 
DA PRISTUPE IZJAŠNJAVANJU O PRIJEDLOGU ODLUKE O DAVANJU 
SAGLASNOSTI NA ODLUKU O ZADUŽENJU KOD RAZVOJNE BANKE FEDERACIJE 
BIH. 
  
GLASANJU JE PRISTUPILO 30 POSLANIKA I SKUPŠTINA JE, VEĆINOM GLASOVA 
(19 ZA,6 SUZDRŽANO I 5 PROTIV) DONIJELA ODLUKU O DAVANJU SAGLASNOSTI 
NA ODLUKU O ZADUŽENJU KOD RAZVOJNE BANKE FEDERACIJE BIH. 
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AD – 8. 
 
PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA UGOVOR O IZMJENAMA 
UGOVORA O OSNIVANJU DRUŠTVA SA OGRANIČENOM ODGOVORNOŠĆU 
"TERME ILIDŽA" D. O. O. SARAJEVO I DAVANJU SAGLASNOSTI PREMIJERU 
KANTONA SARAJEVO ZA POTPISIVANJE UGOVORA O IZMJENAMA UGOVORA O 
OSNIVANJU DRUŠTVA SA OGRANIČENOM ODGOVORNOŠĆU "TERME ILIDŽA" D. 
O. O. SARAJEVO 
 
Prijedlog odluke poslanici su dobili uz poziv za sjednicu. 
 
Uvodne napomene podnio je ministar privrede Rusmir Sendić i iste su u prilogu stenograma ove 
sjednice. 
 
U diskusiji po ovom Prijedlogu odluke, učestvovali su poslanik Nedžad Fazlija, poslanik Zaim 
Backović i poslanik Predrag Kojović. Navedeni poslanici su dali svoje komentare i postavili pitanja 
za ministra privrede. Ministar privrede Rusmir Sendić je u okviru njegovih nadležnosti dao 
odgovore na pitanja poslanika, uključujući se u raspravu više puta. 
 
 
NAKON RASPRAVE PREDSJEDAVAJAĆA JE POZVALA POSLANIKE DA PRISTUPE 
IZJAŠNJAVANJU O PRIJEDLOGU ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA UGOVOR 
O IZMJENAMA UGOVORA O OSNIVANJU DRUŠTVA SA OGRANIČENOM 
ODGOVORNOŠĆU "TERME ILIDŽA" D. O. O. SARAJEVO I DAVANJU SAGLASNOSTI 
PREMIJERU KANTONA SARAJEVO ZA POTPISIVANJE UGOVORA O IZMJENAMA 
UGOVORA O OSNIVANJU DRUŠTVA SA OGRANIČENOM ODGOVORNOŠĆU 
"TERME ILIDŽA" D. O. O. SARAJEVO. 
 
 
 
GLASANJU SU PRISTUPILA 24 POSLANIKA I SKUPŠTINA JE JEDNOGLASNO 
DONIJELA ODLUKU O DAVANJU SAGLASNOSTI NA UGOVOR O IZMJENAMA 
UGOVORA O OSNIVANJU DRUŠTVA SA OGRANIČENOM ODGOVORNOŠĆU 
"TERME ILIDŽA" D. O. O. SARAJEVO I DALA SAGLASNOST PREMIJERU KANTONA 
SARAJEVO ZA POTPISIVANJE UGOVORA O IZMJENAMA UGOVORA O OSNIVANJU 
DRUŠTVA SA OGRANIČENOM ODGOVORNOŠĆU "TERME ILIDŽA" D. O. O. 
SARAJEVO. 
 
 
 
 

USLIJEDILA JE PAUZA U RADU SKUPŠTINE 
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NASTAVAK NAKON PAUZE 
 
 
AD – 9. 
 
PRIJEDLOG ODLUKE O UTVRĐIVANJU DANA POLICIJE KANTONA SARAJEVO 
 
Pijedlog ove odluke poslanici su dobili uz poziv za sjednicu.  

Ministar unutrašnjih poslova Muhamed Budimlić podnio je uvodne napomene i iste su sadržane u 
stenogramu ove sjednice. 
 
Nakon izlaganja ministra unutrašnjih poslova Muhameda Budimlića uslijedila je diskusija u kojoj su 
poslanici kroz dužu i kraću diskusiju, neki kroz replike i intervencije, neki javljajući se po više puta, 
dali svoje komentare, te postavili pitanja za ministra unutrašnjih poslova. U navedenoj raspravi 
učestvovali su sljedeći poslanici: Besim Mehmedić, Zaim Backović, Nermin Pećanac, Damir 
Čardžić, Elmedin Konaković, Faruk Efendić, Dževad Rađo, Nedžad Fazlija, Amir Zukić, Dževad 
Hodžić, Hadžem Hajdarević, Enes Zeković,Adnan Solaković, Izudin Bajrović,Branislav 
Crnogorac,Danis Tanović i Ivan Brigić. 
 
Nakon rasprave Ministar unutrašnjih poslova Muhamed Budimlić se obratio Skupštini i dao 
odgovore na pitanja poslanika. 
 
Predsjedavajuća Mirjana Malić je informisala poslanike o pismu koje je poslao Sindikat policije 
Kantona Sarajevo. 
 
NAKON RASPRAVE, PREDSJEDAVAJUĆA JE POZVALA POSLANIKE DA  PRISTUPE 
IZJAŠNJAVANJU  O PRIJEDLOGU ODLUKE O UTVRĐIVANJU DANA POLICIJE 
KANTONA SARAJEVO. 
 
GLASANJU JE PRISTUPILO 28 POSLANIKA, 17 POSLANIKA JE GLASALO ZA, 10 JE 
BILO SUZRDŽANIH I 1 POSLANIK JE BIO PROTIV. 
 
Poslanik Nedžad Fazlija je izrazio sumnju u glasanje i uslijedilo je pojedinačno izjašnjavanje, nakon 
kojeg JE SKUPŠTINA, VEĆINOM GLASOVA, (18 ZA I 10 SUZDRŽANIH) DONIJELA 
ODLUKU O UTVRĐIVANJU DANA POLICIJE KANTONA SARAJEVO. 
 
AD – 10.  
 
Prijedlog odluke o davanju saglasnosti Ministarstvu unutrašnjih poslova Kantona Sarajevo za 
doniranje motornog vozila marke „GOLF 5“, godina proizvodnje 2005, registarskih oznaka 
591-J-339, broj šasije WVWZZZ1KZ69000062, broj motora BKC675022, i motornog vozila 
marke „VW CADDY“, godina proizvodnje 2003, registarskih oznaka A12-T-200, broj šasije 
WV1ZZZ9KZ3R533736, broj motora 1Y900950, Vatrogasnom društvu Kenan Slinić, Ilidža 
 
Prijedlog ove Odluke poslanici su dobili uz poziv za sjednicu. 
 
Ministar unutrašnjih poslova Muhamed Budimlić podnio je uvodne napomene i iste su sadržane u 
stenogramu ove sjednice.  
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Prijavljenih za raspravu nije bilo, pa je predsjedavajuća pozvala poslanike da pristupe izjašnjavanju 
o Prijedlogu  odluke o davanju saglasnosti Ministarstvu unutrašnjih poslova Kantona 
Sarajevo za doniranje motornog vozila marke „GOLF 5“, godina proizvodnje 2005, 
registarskih oznaka 591-J-339, broj šasije WVWZZZ1KZ69000062, broj motora BKC675022, 
i motornog vozila marke „VW CADDY“, godina proizvodnje 2003, registarskih oznaka A12-
T-200, broj šasije WV1ZZZ9KZ3R533736, broj motora 1Y900950, Vatrogasnom društvu 
Kenan Slinić, Ilidža. 
 
GLASANJU JE PRISTUPIO 21 POSLANIK I SKUPŠTINA JE JEDNOGLASNO 
DONIJELA ODLUKU O DAVANJU SAGLASNOSTI MINISTARSTVU UNUTRAŠNJIH 
POSLOVA KANTONA SARAJEVO ZA DONIRANJE MOTORNOG VOZILA MARKE 
„GOLF 5“, GODINA PROIZVODNJE 2005, REGISTARSKIH OZNAKA 591-J-339, BROJ 
ŠASIJE WVWZZZ1KZ69000062, BROJ MOTORA BKC675022, I MOTORNOG VOZILA 
MARKE „VW CADDY“, GODINA PROIZVODNJE 2003, REGISTARSKIH OZNAKA A12-
T-200, BROJ ŠASIJE WV1ZZZ9KZ3R533736, BROJ MOTORA 1Y900950, 
VATROGASNOM DRUŠTVU KENAN SLINIĆ, ILIDŽA 
 
 
AD – 11. 
 
PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENI NAZIVA ULICA I DAVANJU NAZIVA 
NOVOIZGRAĐENIM ULICAMA NA PODRUČJU OPĆINE VOGOŠĆA 
 
Sekretar  Skupštine Abid Kolašinac je dao pojašnjenje u vezi ovog Prijedloga odluke. 
 
Nakon obraćanja sekretara Skupštine, uslijedila je diskusija u kojoj su učestvovali: poslanik Enes 
Zeković,poslanik Izudin Bajrović i poslanik Besim Mehmedić. Navedeni poslanici su dali svoje 
komentare ali i postavili pitanja sekretaru Skupštine. 
 
 
NAKON RASPRAVE GLASANJU SU PRISTUPILA 23 POSLANIKA I  SKUPŠTINA JE, 
VEĆINOM GLASOVA (21 ZA I 2 SUZDRŽANA)  DONIJELA ODLUKU O IZMJENI 
NAZIVA ULICA I DAVANJU NAZIVA NOVOIZGRAĐENIM ULICAMA NA PODRUČJU 
OPĆINE VOGOŠĆA. 
 
AD –12.  
 
FINANCIJSKI IZVJEŠTAJ KANTONALNE AGENCIJE ZA PRIVATIZACIJU 
SARAJEVO ZA 2011. GODINU SA REVIZORSKIM IZVJEŠTAJEM 
 
Oba izvještaja poslanici su  dobili uz poziv za sjednicu. 
 
Ministar privrede Rusmir Sendić podnio je uvodne napomene i iste su u stenogramu ove sjednice. 
 
Poslanik Zaim Backović je bio prvi učesnik u raspravi  i nakon njegovog izlaganja u diskusiju su se 
uključili poslanik Predrag Kojović, poslanik Izudin Bajrović i poslanik Dževad Rađo. Poslanici su 
dali svoje komentare, te postavili pitanja ministru Sendiću. Ministar privrede Rusmir Sendić je u 
okviru svojih nadležnosti dao odgovore na pitanja poslanika. 
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NAKON RASPRAVE, GLASANJU JE PRISTUPILO 27 POSLANIKA  I  SKUPŠTINA JE 
VEĆINOM GLASOVA (22 ZA, 1 SUZDRŽAN I 4 PROTIV) USVOJILA FINANCIJSKI 
IZVJEŠTAJ KANTONALNE AGENCIJE ZA PRIVATIZACIJU SARAJEVO ZA 2011. 
GODINU.  

AD – 13. do AD – 19.  

Predsjedavajuća je informisala da slijede tačke od AD – 13. do AD – 19. koje su iz nadležnosti 
Ministarstva za rad, socijalnu politiku, raseljena lica i izbjeglice, a odnose se na razmatranje 
izvještaja o poslovanju za 2011.godinu i programa rada za 2012.godinu Kantonalnih javnih ustanova 
iz tog resora, te predložila da se obavi jedinstvena rasprava što su poslanici i prihvatili. 

Ministrica za rad, socijalnu politku, raseljena lica i izbjeglice Velida Memić dala je jedinstvene 
uvodne napomene. 

Poslanik Izudin Bajrović je postavio pitanje za ministricu Memić, a nakon njega zastupnica Edina 
Papo kao predsjedavajuća Komisije za jednakopravnost spolova iznijela je stav komisije po 
izvještajima i programima rada iz ovih Kantonalnih javnih ustanova iz socijale. Poslanica Mira Jurić 
i poslanik Eldar Čomor su također kao predstavnici radnih tijela iznijeli stavove komisija po ovim 
izvještajima i programima rada.  
U diskusiji koja je uslijedila, poslanici su dali svoje komentare ali i postavili pitanja za pojedine 
direktore javnih ustanova. U diskusiji su učestvovali sljedeći poslanici:Segmedina Srna 
Bajramović,Elmedin Konaković, Branislav Crnogorac, Zaim Backović, Nedžad Fazlija i Nermin 
Pećanac. 
Odgovore na pitanja poslanika dali su: Mustafa Ćorić direktor JU Porodično savjetovalište, direktor 
Kampusa Hase Tirić,direktor Disciplinskog centra Samir Suljagić i direktorica Centra za socijalni 
rad Mirsada Poturković. 
 
GLASANJU JE PRISTUPILO 26 POSLANIKA I SKUPŠTINA JE JEDNOGLASNO  
USVOJILA IZVJEŠTAJE O POSLOVANJU ZA PRETHODNU GODINU I PROGRAME 
RADA SA FINANSIJSKIM PLANOM ZA TEKUĆU GODINU ZA SVE KANTONALNE 
JAVNE USTANOVE IZ DOMENA SOCIJALNE SKRBI. 
 

AD – 20. 

 
IZVJEŠTAJI O POSLOVANJU I FINANSIJSKOM POSLOVANJU JAVNIH USTANOVA 
ZA 2011.GODINU: 
 
      a) “Narodno pozorište Sarajevo” ; 
 b) “Sarajevska  filharmonija”; 
 c) “Pozorište mladih" 
 d) “Kamerni teatar '55"; 
 e) “MESS - Međunarodni teatarski i filmski festival Sarajevo”; 
 f) “Sarajevski ratni teatar - SARTR"; 
 g) “Muzej Sarajeva”; 
 h) “Kantonalni zavod za zaštitu kulturno-historijskog i prirodnog naslijeđa Sarajevo"; 
 i) “Historijski arhiv Sarajevo"; 
 j) “Collegium artisticum Sarajevo"; 
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 k) “Biblioteka Sarajeva”; 
 l) “Bosanski kulturni centar Sarajevo"; 
 lj) “Sarajevo art"; 
 m) Muzej “Alija Izetbegović” 
 
 
Uvodne napomene za sve javne ustanove iz kulture podnio je ministar kulture i sporta Ivica Šarić i 
njegovo izlaganje je u stenogramu ove sjednice.  
Nakon izlaganja ministra Ivice Šarića uslijedila je diskusija u kojoj su učestvovali: poslanik Elmedin 
Konaković,poslanik Kojović Predrag, poslanik Zaim Backović, poslanik Branislav Crnogorac, 
poslanik Enes Zeković i poslanica Edina Papo.  
 
Predsjedavajuća je zaključila raspravu i pozvala poslanike da pristupe izjašnjavanju o Izvještajima o 
poslovanju i finansijskom poslovanju javnih ustanova za 2011.godine iz javnih ustanova iz kulture 
od a do m.  
 
GLASANJU SU PRISTUPILA 24 POSLANIKA I SKUPŠTINA JE JEDNOGLASNO 
USVOJILA IZVJEŠTAJE O POSLOVANJU I FINANSIJSKOM POSLOVANJU JAVNIH 
USTANOVA  IZ KULTURE ZA 2011.GODINU.  
 
 
AD – 21. 
 
A) IZVJEŠTAJ O RADU ZAVODA ZA PLANIRANJE RAZVOJA KANTONA SARAJEVO 
ZA 2011. GODINU SA IZVJEŠTAJEM O IZVRŠENJU FINANSIJSKOG PLANA ZA 2011. 
GODINU 
 
B) PROGRAM RADA SA FINANSIJSKIM PLANOM ZAVODA ZA PLANIRANJE 
RAZVOJA KANTONA SARAJEVO ZA 2012. GODINU 
 
Jedini diskutant po ovoj tački dnevnog reda bio je poslanik  Besim Mehmedić. 
 

PREDSJEDAVAJUĆA JE POZVALA POSLANIKE DA  PRISTUPE IZJAŠNJAVANJU O 
IZVJEŠTAJU O RADU ZAVODA ZA PLANIRANJE RAZVOJA KANTONA SARAJEVO 
ZA 2011. GODINU SA IZVJEŠTAJEM O IZVRŠENJU FINANSIJSKOG PLANA ZA 2011. 
GODINU, KAO I PROGRAMU RADA SA FINANSIJSKIM PLANOM ZAVODA ZA 
PLANIRANJE RAZVOJA KANTONA SARAJEVO ZA 2012. GODINU.   

GLASANJU SU PRISTUPILA 23 POSLANIKA I SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA 
(20 ZA I 3 PROTIV) USVOJILA IZVJEŠTAJ O RADU ZAVODA ZA PLANIRANJE 
RAZVOJA KANTONA SARAJEVO ZA 2011. GODINU SA IZVJEŠTAJEM O IZVRŠENJU 
FINANSIJSKOG PLANA ZA 2011. GODINU, KAO I PROGRAM RADA SA 
FINANSIJSKIM PLANOM ZAVODA ZA PLANIRANJE RAZVOJA KANTONA 
SARAJEVO ZA 2012. GODINU. 

AD – 22. 
 
IZVJEŠTAJ O RADU I FINANSIJSKOM POSLOVANJU ZAVODA ZA IZGRADNJU 
KANTONA SARAJEVO ZA 2011. GODINU 
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Ovaj Izvještaj poslanici su dobili uz poziv za sjednicu.  
 
PRIJAVLJENIH ZA RASPRAVU NIJE BILO, PA JE PREDSJEDAVAJUĆA POZVALA 
POSLANIKE DA PRISTUPE IZJAŠNJAVANJU O IZVJEŠTAJU O RADU I 
FINANSIJSKOM POSLOVANJU ZAVODA ZA IZGRADNJU KANTONA SARAJEVO ZA 
2011. GODINU. 
 
GLASANJU SU PRISTUPILA 23 POSLANIKA I SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA 
(20 ZA I 3 PROTIV) USVOJILA IZVJEŠTAJ O RADU I FINANSIJSKOM POSLOVANJU 
ZAVODA ZA IZGRADNJU KANTONA SARAJEVO ZA 2011. GODINU. 
 
 
AD-23. 
 
IZVJEŠTAJ O REALIZACIJI PROGRAMA OBAVEZNE PREVENTIVNE SISTEMATSKE 
DERATIZACIJE NA PODRUČJU KANTONA SARAJEVO U 2011. GODINI SA 
FINANCIJSKIM IZVJEŠTAJEM 
 
 
PRIJAVLJENIH ZA RASPRAVU NIJE BILO, PA JE PREDSJEDAVAJUĆA POZVALA 
POSLANIKE PRISTUPE IZJAŠNJAVANJU O IZVJEŠTAJU O REALIZACIJI 
PROGRAMA OBAVEZNE PREVENTIVNE SISTEMATSKE DERATIZACIJE NA 
PODRUČJU KANTONA SARAJEVO U 2011. GODINI SA FINANCIJSKIM 
IZVJEŠTAJEM. 
 
GLASANJU JE PRISTUPILO 18 POSLANIKA I SKUPŠTINA JE JEDNOGLASNO 
USVOJILA IZVJEŠTAJ O REALIZACIJI PROGRAMA OBAVEZNE PREVENTIVNE 
SISTEMATSKE DERATIZACIJE NA PODRUČJU KANTONA SARAJEVO U 2011. 
GODINI SA FINANCIJSKIM IZVJEŠTAJEM. 
 

 
Rad na Petnaestoj Radnoj sjednici Skupštine Kantona Sarajevo  

okončan je u 20,25 sati. 
 
 
 

        SEKRETAR                                                                                             PREDSJEDAVAJUĆA 

 SKUPŠTINE KANTONA                                                                            SKUPŠTINE KANTONA 

Abid Kolašinac, dipl.pravnik                                                                            Prof..dr Mirjana Malić 

 

Sastavni dio ovog zapisnika su stenografske bilješke, audio i CD snimak sjednice, koji se čuvaju u 
Službi za skupštinske poslove Skupštine Kantona Sarajevo. 


